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  - Zaista nisam preterano upućena u detalje Briselskog sporazuma, znam samo ono što sam
površno čula. Ali koliko mogu da primetim, ljudi su mahom nezadovoljni samim spotazumom i
njegovim uslovima. Nemam pozitivno mišljenje, ali tek ostaje da se vidi kako će se sve to
sprovesti u delo.  
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